
           Buža d.o.o. 
     Centar 223, Medulin        
         OIB 79654853311 
 
Medulin, 17.10.2024. 
 

 
 ZAPISNIK  

SA 3. SJEDNICE NADZORNOG ODBORA BUŽA D.O.O. 
održane dana 17. listopada 2024. u prostorijama Društva 

 
 
Prisutni:  Alen Bernobić, Matija Medica, Aleksander Vojak 
Odsutni: Saša Mihaljević  
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Nadzornog odbora 
2. Izvještaj direktora o stanju u Društvu do 31.08.2024. 
3. Odluka o potpisivanju Ugovora o tjelesnoj zaštiti 
4. Odluka o potpisivanju Ugovora o najmu kontejnera 
5. Odluka o potpisivanju Ugovora o najmu pontona 
6. Odluka o pokretanju projekta MARKAT MALIN 
7. Razno 

 
 
Ad.1) Usvaja se zapisnik sa prethodne sjednice Nadzornog odbora 
 
Ad.2) tijekom detaljnog izvještaja direktora zatraženo je od člana Matije Medice da se detaljno 
pojasne troškovi pod stavkom “Troškovi prijevoza i noćenja na službenom putu”što se direktno 
obvezao učiniti i pisanim putem. 
Usvaja se izviješće direktora. 
 
Ad.3) Nakon rasprave o punomoći za tjelesnu zaštitu ista se prihvaća te se ovlašćuje direktor da 
sklopi Ugovor sa tvrtkom Crni vjetar.  
 
Ad.4) Ovlašćuje se direktor da potpiše Ugovor o najmu kontejnera sa Lučkom upravom Pula 
 
Ad.5) Ovlašćuje se direkor da potpiše Ugovor o najmu pontona sa Lučkom upravom Pula 
 
Ad.6) Nakon prezentacije projekta MARKAT MALIN isti se prihvaća 
   



Ad.7) U diskusiji pod točkom Razno zaključeno je da je dosadašnjim radom Lučke uprave Pula 
kvaliteta usluga u luci Medulin, Runke i Polje vidno pala prvenstveno zbog učestalih žalbi turista da 
ne mogu rezervirati mjesto za svoje plovilo tijekom ljetne sezone što je do prije dvije godine bila 
praksa. 
Projekt i realizacija pontona u nautičkom djelu Luka Medulin temeljio se prvenstveno na 
zadovoljavanje potreba gostiju koji dolaze na odmor, a sa sobom dovlače plovilo. 
 
U lukama Runke i pogotovo Polje vidljiv je manjak provođenja reda jer se korisnici žale na 
uzurpiranje vezova i prostora od strane pojedinaca. 
 
Nautički dio Luka Medulin se pretvorio u marinu što nije bio nikada cilj te se donosi zaključak da je 
potrebno reagirati kako bi se to što skorije promijenilo. Kako je Načelnik taj koji zajedno sa 
ravnateljem LUP-a predlaže strategiju, način djelovanja, ulaganja i razvoj Općine Medulin isti će 
biti informirani o stanju na terenu. 
 
Odobrava se investicija u zatvaranje hodnika Lounge Malina. 
 
 
 
Sjednica je započela u 18:00 sati, završila u 20:15 sati. 
 
 
                       Predsjednik Nadzornog odbora 
                                Alen Bernobić 
 
         
 
 
 
 


